



**Sprecher | Speaker ▶ Otto Lindner**  
**Vorsitzender des Hotelverbandes Deutschland |**  
**Chairman of the German Hotel Association (IHA)**

Otto Lindner ist 1962 in Krefeld geboren. Nach einer Ausbildung zum deutschen und amerikanischen Berufspiloten machte er eine Lehre zum Kaufmannsgehilfen im Hotel- und Gaststättengewerbe. Anschließend studierte er BWL an der Universität Köln.

Seit 1991 ist Otto Lindner Vorstand der Lindner Hotels AG, er ist außerdem Sprecher des Vorstandes der Destination Düsseldorf. Seit 2016 Jahr vertritt Lindner die Hotel-Branche als Vorsitzender des Hotelverbandes Deutschland (IHA).

1999 wurde Otto Lindner durch eine Fachjury zum Hotelier des Jahres gewählt. Neben den mehr als 30 Lindner

Hotels & Resorts gehört seit Oktober 2016 die Zweitmarke „me and all hotels“ zur Lindner Hotels AG. Die Häuser dieser Marke entstehen in 1a-Lagen, in hochwertigem Design und sind an den Bedürfnissen der Generation Y ausgerichtet.

Otto Lindner was born in Krefeld in 1962. He first started a pilot training in Germany and the US after graduating from highschool 1982. After his military service 1984 Otto Lindner successfully finished his apprenticeship as a hotel management assistant. Followed by his studies in Business Administration at the University of Cologne. Since 1991 Otto Lindner has been the Executive Director of Lindner Hotels AG. He is also the spokesman for the Executive Board of Destination Düsseldorf. Since 2016, Lindner represents the hotel industry as the chairman of the German Hotel Association (IHA).

In 1999 Otto Lindner was chosen to be the “hotelier of the year”. In addition to the more than 30 Lindner Hotels & Resorts, the second brand "me and all hotels" is part of Lindner Hotels AG since October 2016. The houses of this brand are made in 1a-layers, in high-quality design and are aligned to the needs of Generation Y.